
 

 

 

De Gemeenteraad van Wijchen 
 

 
Hulpbrief Horeca Wijchen 
 

 
Schriftelijke vraag van de VVD 
Ingediend: 29 juni 2021 

 

Aanleiding: 

 

Op zondag 20 juni heeft de Koninklijke Horeca Nederland Wijchen (KHN Wijchen) aan de 

Wijchense raad en aan het college een hulpbrief gestuurd, met als inhoud voorstellen 

waarmee de gemeente Wijchen de lokale horeca zou kunnen ondersteunen in de omgang 

met de effecten van de coronacrisis.  

 

De coronacrisis heeft de Wijchense horeca zwaar getroffen en in haar brief doet de KHN 

Wijchen een aantal constructieve voorstellen om het herstel van de horeca te bevorderen. 

 

De VVD vindt het van belang dat horecaondernemers zo goed mogelijk worden bijgestaan 

in de gevolgen van de coronapandemie.  

 

Op 1 maart van dit jaar heeft de VVD daarom ook schriftelijke vragen gesteld gericht op 

hulp aan de Wijchense horeca. In de reactie daarop (58960) heeft het college afspraken 

genoemd met betrekking tot een aangepaste precarioheffing, overleg met de horecaon-

dernemers en mogelijke andere vormen van compensatie. 

 

 

De VVD heeft dan ook de volgende vragen aan het college: 

1. Kunt u aangeven wat de status is van de afspraken die zijn genoemd in de reactie op 

de eerder gestelde schriftelijke vragen? 

2. Onderschrijft het college de verschillende voorstellen van KHN Wijchen? 

3. Is het college voornemens deze voorstellen over te nemen en uit te voeren, en zo ja, 

op welke termijn? 

 

Namens de fractie van de VVD, 

 

Wessel Krale  


